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Ha IEKEZN
Ja, zij is idd aangehaakt op dit traject.

Van:BEEE [52JE eminvws.nl>
Verzonden: zondag 31 januari 2021 23:45

Aan: a @minvws.nl>

CC:
,

IE. ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: weergave informeel overleg vrijdag 22/1

res
AWB ook even betrekken vanuit financieel perspectief en of alles daarop loopt

Groet,

a ER EEE ins n>

Verzonden: zondag 31 januari 2021 23:40

aan:EDIE I BR) EEE ominvws.ni>
Onderwerp: FW: weergave informeel overleg vrijdag 22/1

Ook voor jou ter info...

(heb ik net in de app naar je bericht over de klagende huisartsen)..,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:

Datum: zondag 31

ED EERE ominvws.ol-2021 11:27PM

1 @minvws.nl>

2) @minvws.nl>Kopie

Onderwerp: FW: weergave informeel overleg vrijdag 22/1

Hol

In afstemming met mij heeft afgelopen vrijdag onderstaande mail aan Se gestuurd.

Mogelijk begin komende week dan nader overleg. Nog geen reactie gehad trouwens.

Ik merkte vorige week wel dat de huisartsen (LHV) steeds meer gaan klagen over inzet die zij moeten doen, zonder dat er

betaald wordt bij de huidige doelgroepen (selecteren doelgroep 90+, telefoontjes ouderen beantwoorden, info opnemen in HIS).
Ze doen tot nu toe alleen maar inzet, zonder zelf er iets voor te zien (zo werd gezegd). Ik ben benieuwd of hier nog nader

mee komt.

Vwb de HAP heb ik vrijdagochtendIEE op roken. Vrijdag zijn een aantal aanvullende regio’s aangewezen voor

de kleinschalige woonvormen. Zij wilde nog wat nader kijken hoe die aanvullende regio’s hun kosten zien, omdat er nogal
variatie in zit (komt doordat in de ene regio veel meer woonvormen zitten en verder/dichter bij elkaar dan in de andere). Ik heb

haar tot dinsdag gegeven..

We gaan morgen onderling verder met de stukken/subsidieregeling.
Hopelijk ergens volgende dagen uitsluitsel...dan overleg richting LHV/Ineen...voorstel in de lijn (BEY en/of minister).

Groeten,
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varEREOE. (ED ERE rico

Onderwerp: RE: weergave informeel overleg vrijdag 22/1

Hol

We hebben de financiering van de vaccinatie van de huisartsen besproken, die nu wordt gedaan bij de ROAZ

ziekenhuizen. Bij de afspraken in november was de intentie bij het woord ‘gratis’, dat de huisartsen niet voor de

vaccins hoefden te betalen. Dus zodra zij gaan vaccineren, krijgen ze zelf ook gratis een vaccin. Insteek bij het

vaccineren van eigen zorgpersoneel is dat hier geen vergoeding tegenover staat. Net zoals de ziekenhuizen doen,
willen we met alle aanbieders die hun eigen zorgverleners vaccineren afspreken dat ze dit ‘om niet’ doen. Daarom is

hiervoor ook niks geregeld.

Ik snap je punt wel, wat nou als ziekenhuizen, HAPs of RHO’s wel dingen in rekening brengen? Ik heb hierover

contact gehad met] EEZlvan het LNAZ. Hij geeft aan er vanuit te gaan dat ziekenhuizen geen kosten

doorberekenen voor het vaccineren van huisartsen. Zo is dit ook met hen besproken, maar er zijn verder vanuit het

LNAZ met ziekenhuizen geen afspraken over. Ziekenhuizen bepalen het uiteindelijk zelf. Met besproken dat

misschien het beste is om wanneer een ziekenhuis een rekening zou indienen (ook al is dit niet de verwachting),
dan met elkaar om tafel te gaan zitten om te kijken wat handig is. Het LNAZ wil dan ook best een rol spelen. Het

risico als we er nu afspraken over maken, is dat het juist een aanleiding kan zijn om kosten te gaan declareren. En

als een ziekenhuis toch een rekening indient kan daarover best het gesprek worden aangegaan/hoeft dat niet

zonder meer betaalt te worden.

Zouden we iets kunnen afspreken dat wanneer het zich zou voordoen dat een ziekenhuis of HAP of RHO een

rekening indient, dat we dan kijken wat het beste is. Als er uiteindelijk echt een rekening bij huisartsen blijft liggen,
moeten we daar vanuit VWS natuurlijk samen een oplossing/financiering voor bedenken.

We moeten dit denk ik ook met InEen bespreken. Aan hen de vraag of de HAPs geen kosten in rekening zullen

brengen.

Daarnaast willen we ook de andere zaken die nog openstaan bespreken, dat zijn de financiering van de HAPs bij de

vaccinatie van de kleinschalige woonvormen en een volgende versie van de opdrachtbrief.

Heb je begin komende week tijd om deze zaken verder door te

ar
sen? Dan nodigen we [JEEZ] daar ook voor

uit. Vanuit ons sluiten dan in ieder geval [EES en ik aan, en [FEE waarschijnlijk.

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

=cre p— |

van:rE he
minvws.nl>

minvws. ni>; i GE) EEE minvws.ni>err RE: weergave informeel overleg vrijdag re

Hallo EXE]
Dank voor het uitzoeken. In de afspraken die we met jullie hebben gemaakt in november is gratis Covid inenting voor de huisartsen

en hun personeel afgesproken. Als de ziekenhuizen en HAPs en RHO's hier extra kosten voor hebben gemaakt en die in rekening

willen brengen zullen die ergens vergoed moeten worden lijkt me. We weten nog niet of ze dat gaan doen. De kosten van onze

eigen LHV (regio-)medewerkers nemen wij uiteraard voor eigen rekening.
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Ik heb de afspraken van november (de overeengekomen randvoorwaarden) toegevoegd aan de concept opdrachtbrief, ik wacht

nog op paar reacties, maar zal uiterlijk vanavond onze aanvullingen op die brief aan jullie sturen.

Met vriendelijke groet,

Landelijke Huisartsen Vereniging (LHV) www.lhv.nl

Domus Medica, Mercatorlaan 1200 / Postbus 20056, 3502 LB Utrecht

Telefoon 055 ERE © fed

Verzonden: maandag 25 januari 2021 12:02

@minvws.nl>; IEEE BE. &EB) minvws.nl>

aFW: weergave informeel overleg vrijdag 22/1

Hallo |§

In aanvulling op de acties.

Onze directie Curatieve Zorg is nagegaan of en welke regeling er is met de ziekenhuizen voor wat betreft het prikken van hun

medewerkers.

Na uitzoeken is duidelijk dat de ziekenhuizen hiervoor geen regeling hebben met het RIVM en dat zij zelf juist heel expliciet
hebben gemaakt dat het vaccineren van hun medewerkers ‘om niet’ doen.

Dan is dus de vraag hoe je dit dan zou zien voor de huisartsen.

Om in lijn met de ziekenhuismedewerkers te blijven handelen, zou de uitkomst zijn om dit voor de huisartsen ook ‘om niet’ te

doen. Of had jij hierover andere ideeén?

Wij horen het graag,

Vriendelijke groet,

van: | BEN, ERE Ni:
Verzonden:mancag25 januari 2021 11:58

@Dineen.nl>

@ minvws.nl>

emery weergave informeel overleg vriiidag 22/1

Beste 5.1.2e

Hieronder wat werkafspraken van ons informele overleg, wat niet in de plaats komt van uitvoeringsoverleggen en derhalve is

geen formele verslaglegging nodig.

Afspraken:
+ Voor de vaccinatie kleinschalige woonvormen worden de HAPs benut. HAPS zullen bestellingen gaan doen bij SNPG,

ontvangen de vaccins en op verschillende wijzen wordt vervolgens gezorgd voor de distributie en vaccinatie bij de

kleinschalige woonvormen. Bij de financiering van deze vaccinaties zijn nu de kosten van de HAPs niet gedekt.
Acties:

1 BE bekijkt bij VWS met juristen op welke wijze dit kan worden betrokken in de Subsidieregeling PG. We houden de

begrote kosten aan: € 21,- per vaccinatie. Mogelijk is dit op te nemen in de memorie van toelichting, wel een

definitie van de HAP nodig. Het gaat dus mogelijk om 77.000 x 2 x € 21,-.

2 IBEW bender SNPG vwb de praktijk van bestellen van de vaccins en daarbij de betaling. Afspraak: in principe

maandag reactie naar vws. [IEE ~formeren elkaar over uitkomsten.

3. Alternatieve scenario’s, mocht regelen via Subsidieregeling niet kunnen:

a. Centraal regelen van een subsidie (regionaal budget). Dit heeft niet de voorkeur, zoveel mogelijk via Spg.
4. Met deze aanvullingen kan de subsidieregeling worden afgehandeld, geen extra kosten (zoals chauffeurs ed)

« Vaccinatie huisartsen/medewerkers spoedzorg:
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Deze vaccinaties gebeuren bij de ROAZ ziekenhuizen, wel worden HAPs gekoppeld aan die ziekenhuizen ingeschakeld

(voor met name administratieve zaken). De prikkers zijn soms verpleegkundigen van die ziekenhuizen (Rotterdam),
soms de huisartsen zelf.

Financiering kan mogelijk lopen via dezelfde weg als de financiering van ziekenhuizen via het LNAZ. Hier kan mogelijk

aangesloten worden bij een regeling van het RIVM met ziekenhuizen.

Acties:

1. BEA ozat dit na bij directie Curatieve Zorg. Dit hoeft dan niet in de subsidieregeling.
2. Er wordt in ieder geval door LHV geen communicatieve aandacht besteed aan deze vaccinaties. Wel a.s. maandag

aandacht voor vaccinatie kleinschalige woonvormen, vanuit VWS waarschijnlijk.
¢ Vaccinatie 90+ers:

geeft aan dat hier veel gedoe en onduidelijk over is bij de huisartsen. LHV probeert dit te managen.

e Opdrachtbrief:
o LHV bekijkt dit weekend de brief en stuurt reacties.

o Enkele afspraken nu:

= vws ERER kijkt nog goed naar stukken vwb scope, prikken huisartsen zelf/medewerkers, veiligheid

praktijken, check passage vwb de HISsen.

= Stuk over praktische voorbereiding inkorten.

= Passage over registratie moet er goed in.

= Algemene voorwaarden/vrijwaring is door VWS gecheckt met juristen, LHV checkt nog.

+ VWS is bezig richting VNG, om het faciliteren van huisartsen vwb locaties bij grote prikactie als de 18-60 groep komt, te

faciliteren. geeft aan dat het helpt als VWS via een brief gemeenten oproept hierin te helpen. Eea zal ook nog in het

directeurenoverleg aan de orde worden gesteld,

Vriendelijke groet,

5.1.2

| COVID-19 Vaccinatie |
Ministerie van Volksgezondheld, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ |

=) minvws.nl |


